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Forventningsafstemning 

mellem  

Havneassistenten og Sjællands Odde Bådelaug 
 

Deltagere 
Roland W. Sørensen Havneassistent  

Karsten L. G. Pantmann Kasserer / sekretær Odden Bådelaug 
 

Dagsorden: 
1. Indledning. 

2. Havnens prioriteter 

3. Strøm på broerne. 
4. WIFI på havnen. 

5. Børn og unge 
6. Opkrævning af gæstesejlere. 

7. Fejl og mangler hjælp til udbedring. 
8. Til orientering 9 – 15 seminar. 

 
 

1. Indledning. 
Referat fra møde med Mikkel og Hanne blev forelagt Roland til orientering.  

 
2. Havnens prioriteter. 

Toiletterne er klar til at åbne men maskinen er ikke klar, maskinen er byttet 
men fungereren ikke. Der mangler at blive monteret udsugning. Normalt 

åbnes tioletterne 1 april, Roland håber på at fremadrettet åbnes 1 april.  

Der er købt tømmer til Bro 5, så nu skal de bare skiftes. Her er det i orden 
at bådelauget giver en hånd. 

Bro 4 står i næste rækkefølge, Roland regner med at det kommer til efter-
året. 

Roland har gjort vinterpladsen til Både trailer plads om sommeren og håber 
på at folk kan læse skiltene omkring pladsen. 

Tanke ind i fremtiden: Molehovedet ved Dan Pilot bådene beklædes som ta-
resse. 

Bommen kommer til at virke når Harba anlæget kommer op at køre. 
 

3. Strøm på broerne. 
Mulighed for aflåsning? Det undersøges. 

Er strømmen fri når vi er på båden? NEJ.  
Får vi Tallykort maskine til at fylde på? Nej for der er ingen aftale med Tally 

mere.   
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4. WIFI på havnen. 
Kommer der frit WIFI i lystbådehavnen?  

Det er ikke tilladt ved lov at sætte frit WIFI op, som Roland har forstået det. 
 

5. Børn og unge 
Sandkasse?  

Der må der laves alle de sandkasser vi vil så længe de overholder loven for 
legeredskaber. Spørgsmålet bør egentlig tages op i brugerrådet. 

Vandeksperimentet er i fuld gang med at få det op køre. 
 

6. Opkrævning af gæstesejlere. 

Hvordan foregår det? Det gøres spontant, for at gæster ikke på forhånd skal 
vide hvornår de skal forlade havnen for at undgå at betale havneplads leje.  

Kan Odden Bådelaug være behjælpelige med opkrævningen? Det skal vi 
snakke med havnefogeden om.  

 
7. Fejl og mangler hjælp til udbedring. 

Forslag fra Bådelauget: Når et Laug medlem finder fejl og mangler kunne 
bådelauget udfærdige en liste som vi kunne hænde til havneassistenten en 

gang i mellem, så det ikke skal komme fra flere sider som kritik, men som 
faktiske fejl og mangler. 

 
Det gør ikke noget at man kan komme direkte til Roland, som er meget 

åben for dialog med brugerne. 
 

8. Til orientering 9 - 15 seminar 

Odden Bådelaug holder et seminar hvor Lauget vil komme med deres syn 
og ideer på lystbådehavnens udvikling, og finde ud af hvordan vi kan gøre 

nytte af kommunens Fundraiser  
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